
Fra: Siri Bysheim <siribys@yahoo.no> 
Sendt: mandag 16. august 2021 17:00 
Til: Tone Margrethe Bærland Furustøl 
Kopi: Roar Hansen 
Emne: Kommentar til klage på dispensasjonssøknad går. 305/83 
 
Jeg har noen kommentarer i tillegg til mine tidligere bemerkninger. 
 
Harris advokatfirma skriver at fortetting vil bidra til å forsterke klyngetunet og stedets byggeskikk. Jeg 
har ikke ved noen anledning vært interessert i å bo i et klyngetun. 
Det er en boform som ble forlatt så snart folkhadde anledning til det, og i LNF vedtektene er det angitt 
spredt bebyggelse.  Det erhelller ikke riktig at byggeskikken her er bare tradisjonelle vestlandshus.  
Det er heller ikke muligheter for grønnsakdyrking i større mengder. 
Det er påfallende å skrive at vi naboer har "bakenforliggende forhold" uten å klargjøre hva disse forhold 
dreier seg om.  
Jeg vil også si at jeg føler at en godkjenning av søknaden vil føre til at naboeiendommen vil måtte få 
godkjenning også. 
Ellers står jeg ved mine tidligere innsendte innvendinger. 
Vennlig hilsen 
Siri Bysheim 
5/193 
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